
PROTOKÓ£ 
z X sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 26 maja 2011 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy Marciszów 

 
 
Pocz¹tek obrad sesji godz.10.00 , zakoñczenia godz.12.00. 
W obradach sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Pani Krystyna 
Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy, Radni Powiatu : 
Pani Maria Bych  pan Damian Wójcik, kierownicy referatów Urzêdu Gminy , mecenas Robert 
Greb, soùtysi. 
Ad.1 i 2  
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji . 
Ad.3. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum, listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêcie porz¹dku obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z IX sesji. 
5/ Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6/ Stan dróg na terenie Gminy Marciszów. 
7/ Stan o�wiaty � projekt organizacyjny na rok szkolny 2011/12. 
8/ Przedstawienie sprawozdania z wykonania bud¿etu Gminy Marciszów za 2010 rok   
     wraz z opini¹ Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu. 
9/ Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku o  
    udzielenie  absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów wraz z opini¹ RIO o wniosku      
    komisji. 
10/ Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud¿etu Gminy Marciszów za rok 2010. 
11/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ zatwierdzenie sprawozdania finansowego za 2010 rok, 
b/ udzielenia Wójtowi Gminy Marciszów absolutorium z tytuùu wykonania bud¿etu za  
    2010 rok, 
c/ zmian w uchwale bud¿etowej gminy na rok 2011, 
d/ ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania bud¿etu za I póùrocze, 
e/ wyra¿enia zgody na udzielnie bonifikaty od opùaty z tytuùu przeksztaùcenia prawa  
    u¿ytkowania wieczystego w prawo wùasno�ci, nieruchomo�ci zabudowanych na cele  
    mieszkaniowe lub przeznaczonych pod zabudowê mieszkaniow¹ , stanowi¹cych  
   wùasno�ã Gminy Marciszów przysùuguj¹ce osobom fizycznym, 
f/ inkasa podatku od nieruchomo�ci, rolnego, le�nego opùaty z tytuùu posiadania psów  
   oraz okre�lenia inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso, 
g/ zasad i trybu przyznawania i rozliczania dotacji z bud¿etu Gminy Marciszów na  
    realizacjê zadañ z zakresu ochrony �rodowiska i gospodarki odpadami dla Gminy  
    Marciszów, 
h/ zasad udzielania dotacji celowej oraz trybu postêpowania przy udzielaniu dotacji  
    ekologicznych i sposobu ich rozliczania. 
12/ Interpelacje i zapytania radnych. 
13/ Sprawy ró¿ne. 
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14. Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady zwróciù siê z zapytaniem do radnych czy s¹ uwagi do 
zaproponowanego porz¹dku obrad sesji. 
Uwag nie zgùoszono przyjmuj¹c zaproponowany porz¹dek obrad jednogùo�nie. 
Ad.5. 
Wójt Gminy poinformowaù o wykonanych pracach miêdzy sesjami  : 
- od dnia dzisiejszego w Úwieradowie Zdrój odbywa siê konwent wójtów i burmistrzów w  
   w zwi¹zku z czym zaraz po sesji wyje¿d¿a , 
- odniósù siê do spotkania  w zwi¹zku ze zmian¹ starosty co spowodowaùo, ¿e �rodki na 
projekt o wspóùpracy z gminami czeskimi nie mo¿e byã wykorzystany st¹d m.in. zmiana w 
uchwale bud¿etowej  o przesuniêciu �rodków. W terminie jesiennym planuj jednak 
podtrzymanie wspóùpracy z Czechami, co deklaruj¹ nowi wójtowie. 
W dniu 25 czerwca jest zaplanowane spotkanie z Pilnikovem gdzie zaproszony jest równie¿ 
Sêdzisùaw. 
- prowadziù rozmowy z Ministerstwem Spraw Wewnêtrznych i Administracji w sprawie 
komunalizacji , poniewa¿ podjêto decyzje o uniewa¿nieniu wszystkich decyzji 
komunalizacyjnych  nawet tych sprzed 17 laty, co oznacza , ¿e w ci¹gu 14 dni Wójt zamierza 
odwoùaã siê do ministra , bo s¹ dokumenty �wiadcz¹ce o tym, ¿e nasza Gmina przejêùa 
maj¹tek  przed komunalizacj¹. Jednak nie zostaùa ona uznana przez decydentów i sprawa trwa   
ju¿ sze�ã i póù roku. W obecnej sytuacji tj. odsuniêcia obecnego prezydenta Waùbrzycha nie 
dopuszczono do wydania decyzji, co powoduje ro�niecie dùugów. Wójt ma jednak nadziejê, 
¿e w obecnej sytuacji ju¿ tak dùugo nie bêdzie to wszystko trwaùo.   
- poinformowaù o trwaj¹cej kontroli kompleksowej Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Do przedstawionych uwag i zapytañ nie wniesiono. 
Ad.6. 
Informacjê n/t stanu dróg na terenie Gminy Marciszów przedstawiù pan Marek Bana� 
kierownik referatu infrastruktury i inwestycji Urzêdu Gminy. 
Poinformowaù, ¿e drogi gminne to dùugo�ã 268 km s¹ równie¿ w�ród nich  26 mostów  i 157 
przepustów sztuk. W b.r. zawarto umowy na dwie drogi  w Sêdzisùawiu � obwodnica oraz 
remont ulicy Piekarskiej w Marciszowie ze �rodków na usuwanie klêsk ¿ywioùowych. 
Wójt zwróciù uwagê ilo�ã dróg gminnych utwardzonych  wraz z urz¹dzeniami in¿ynieryjnymi 
i zgùaszanie przez komisje poza bud¿etem ogromn¹ liczbê potrzeb. Tymczasem pracowników  
jest czworo i fizycznie na tak¹ ilo�ã dróg nie ma mo¿liwo�ci  tych prac wykonaã i w zasadzie 
powinna byã oddzielna instytucja drogowa. Prosi o zwrócenie uwagi jak ogromne zadania 
ci¹¿¹ na gminie , rozumie oczekiwania spoùeczne i pracê radnych jednak prosi o ich 
zmniejszanie byã mo¿e po póùroczu uda siê wykonaã jakie� zadania , mo¿na wszystko zrobiã 
ale nie natychmiast i nie za obecne �rodki , przypomniaù o wydatkach bie¿¹cych jakie 
ponosimy w zwi¹zku z rozwojem Gminy. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z pro�b¹ do komisji infrastruktury ¿eby w przyszùo�ci jak bêdzie dokonywaùa 
objazdu dróg gminnych  informowaùa o tym soùtysów z poszczególnych wsi , bo s¹ pewne 
usterki na drogach gminnych , które mo¿na naprawiã tanim kosztem natychmiast , tymczasem 
nie wie, czy zostaùy one przez komisjê wyùapane. 
Ad.5. 
Radna Zofia Siudak przewodnicz¹ca komisji o�wiaty, kultury, sportu i turystyki Rady Gminy. 
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poinformowaùa, ¿e komisja na posiedzeniu zapoznaùa siê ze szczegóùami dotycz¹cymi 
funkcjonowania szkóù w roku szkolnym 2011/2012 w oparciu o projekty organizacyjne, które 
zostaùy przedstawione przez pani¹ Martê Jêdrzejowsk¹ kierownika referatu o�wiaty i kultury 
Urzêdu Gminy. Komisja zaakceptowaùa projekt i uznaùa, ¿e projekt zostaù wykonany zgodnie 
z przepisami , ponadto zostan¹ dodatkowe opùacone zajêcia dla uczniów szkoùy podstawowej  
i gimnazjum. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Zwróciùa uwagê  na to, ¿e materiaù zostaù przedstawiony przez przewodnicz¹c¹ komisji 
o�wiaty i przypomniaùa, ¿e wnioskowaùa ju¿ o to, ¿eby sprawy Zespoùu Szkóù przedstawiaù jej 
dyrektor lub zastêpca poniewa¿ byùyby to wiadomo�ci z pierwszej rêki i wówczas Rada 
mogùaby siê ustosunkowaã do nich i takie zapewnienie ze strony przewodnicz¹cego byùo. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Przypomniaù, ¿e na poprzedniej sesji mówiù, ¿e taki temat bêdzie szczegóùowo omawiany 
najpierw na komisji , a nastêpnie na sesji i zapraszaù do uczestniczenia w posiedzeniu komisji 
wszystkich radnych je¿eli s¹ zainteresowani szczegóùami danego tematu , poniewa¿ s¹ one 
otwarte. 
Radny Adam Ry¿owski  
Potwierdziù zgùaszanie wniosku przez radn¹ w sprawie przedstawiania informacji 
tematycznych przez osoby zajmuj¹ce siê tymi sprawami i zdaniem radnego logiczne jest 
je¿eli sprawozdanie ze stanu bezpieczeñstwa przedstawia komendant posterunku wiêc to 
przedmiotowe powinno byã przedstawiane przez dyrektora Zespoùu Szkóù. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Ad.9.        
Wójt Gminy dokonaù analizy sprawozdania z wykonania bud¿etu gminy za 2010 roku. 
Podsumowuj¹c zwróciù uwagê, ¿e nasza Gmina jest w czoùówce gmin i warto to kontynuowaã 
i pomagaã Urzêdowi , Wójtowi, ¿eby na ten czas utrzymaã obecne tempo jak to jest dùugo 
mo¿liwe. Tym bardziej, ¿e bud¿et staje siê coraz mniejszy i coraz mniej bêdzie do 
zagospodarowania st¹d bêd¹c w  tym rozpêdzie prosi o pomoc i wykorzystanie jak najwiêcej 
mo¿liwo�ci , a mo¿emy tyle ile wùo¿ymy wkùadu wùasnego zaznaczaj¹c, ¿e bud¿et 2010 
zostaù optymalnie wykorzystany,  
Ad.10  
Tre�ã uchwaùy nr I/101/2011 Skùadu Orzekaj¹cego  Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocùawiu  z dnia 8 kwietnia 2011 roku w sprawie opinii o przedùo¿onym  sprawozdaniu z 
wykonania bud¿etu gminy za 2010 rok przedstawiùa pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , 
która stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Uwag nie zgùoszono. 
Ad.11 
Tre�ã opinii  Komisji Rewizyjnej w sprawie  wniosku o udzielnie absolutorium Wójtowi 
Gminy Marciszów wraz uchwaù¹ nr I/165/2011 Skùadu Orzekaj¹cego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocùawiu z dnia 23 maja 2011 roku  przedstawiù przewodnicz¹cy 
komisji rewizyjnej radny Piotr Gwózdz.   
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.12. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù radnych o dyskusjê nad sprawozdaniem za 2010 rok, 
Radny Henryk Mazur 
Zwróciù siê z zapytaniem w sprawie �rodków na zapobieganie alkoholizmowi i narkomanii,  
gdzie wykonanie jest ni¿sze ni¿ 100%,  czy te pieni¹dze przechodz¹ na nastêpny rok. 
Skarbnik Gminy poinformowaùa, ¿e przechodz¹ i s¹ to �rodki w ramach bud¿etu ale z 
przeznaczeniem na zapobieganie patologii.  
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Zwróciù siê z zapytaniem, czy  Rady Soùeckie bêd¹ mogùy siê o nie zwróciã pod dziaùanie 
zapobiegania alkoholizmowi i narkomanii. 
Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e po sporz¹dzeniu i odpowiednim umotywowaniu wniosku 
bêdzie on mógù byã zrealizowany. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zachêciù soùtysów do skorzystania z tych �rodków na rzecz 
zapobiegania patologii. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Ad.12 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 roku.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 4 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : udzielenia Wójtowi Gminy Marciszów absolutorium z  
  tytuùu wykonania bud¿etu za 2010 rok. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy i przypomniaù radnym , ¿e 
Wójt Gminy przedstawiù w dniu  28 marca 2011 roku Radzie Gminy Marciszów 
sprawozdanie z wykonania bud¿etu za 2010 rok, które zostaùo  przekazane radnym i 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Jeleniej Górze celem zaopiniowania. RIO Uchwaù¹ Nr 
I/1010/2011 z dnia 08 kwietnia 2011 roku wyraziùa pozytywn¹ opiniê o przedùo¿onym 
sprawozdaniu. 
Nastêpnie Komisja Rewizyjna Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 10 maja 2011 roku po 
zapoznaniu siê i dokonaniu analizy : 
-  sprawozdania z wykonania bud¿etu  za 2010 rok  
- sprawozdañ finansowych , opini¹ RIO , informacj¹ o stanie mienia gminy pozytywnie  
   zaopiniowaùa wykonanie bud¿etu i zwróciùa siê z wnioskiem do Rady Gminy o udzielnie  
   absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów. Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielnie  
   absolutorium zostaù przekazany do RIO i uchwaù¹ Nr I/165/2011 z dnia 23 maja 2011 roku  
   zostaù pozytywnie zaopiniowany.   
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu na ustawowy skùad 15 radnych , w chwili gùosowania obecnych byùo 15 
radnych , co stanowi 100% ustawowego skùadu rady  w nastêpuj¹cy sposób gùosowaùa : 
15 radnych �za� udzieleniem absolutorium, 0 gùosów  �przeciwnych� , 0 gùosów 
�wstrzymuj¹cych siê�. 
W wyniku gùosowania Rada Gminy Marciszów podjêùa uchwaùê w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Marciszów absolutorium za 2010 r, która stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy zùo¿yù Wójtowi Gminy gratulacje. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt  Gminy Marciszów stwierdziù w wypowiedzi, ¿e jest to bardzo 
miùe otrzymaã jednogùo�nie absolutorium i podziêkowaù Radzie za jego udzielenie tym, 
bardziej, ¿e to ju¿ dziewi¹te absolutorium Wójta. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmian w uchwale bud¿etowej Gminy Marciszów na  rok  
  2011. 
Pani Skarbnik Gminy zapoznaùa z tre�ci¹ projektu uchwaùy uzasadniaj¹c zmiany 
zwiêkszeniem dochodów o kwotê 17.457,27 zù na podstawie umowy z Urzêdem 
Marszaùkowskim, a Gmin¹ Marciszów na wykonanie zadania Pn. �Konserwacja urz¹dzeñ 
melioracji wodnych szczegóùowych � obrêb Domanów i Marciszów. W zwi¹zku z tym zostaj¹ 
zwiêkszone wydatki bud¿etowe o kwotê 126.857,27 zù na wykonanie melioracji wodnych  
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zgodnie z otrzymanym dofinansowaniem przy udziale wùasnym gminy w wysoko�ci 20%, na 
wykonanie naprawy dachu na Sali gimnastycznej w gimnazjum w kwocie 20.000 zù.na mapy 
do celów projektowych niezbêdnej do opracowania dokumentacji projektowej 
zagospodarowania terenu wzgórza parkowego w Ciechanowicach w kwocie 2.600 zù oraz na 
wydatki bie¿¹ce zwi¹zane z eksploatacj¹ oczyszczalni �cieków w Sêdzisùawiu/ m.in. na 
kompleksowe czyszczenie zbiornika �cieków surowych, zakup energii elektrycznej , zakup 
materiaùów eksploatacyjnych/ w kwocie 12.465 zù. Na zadanie Pn. termomodernizacja obiektu 
u¿yteczno�ci publicznej przeznaczonego na bibliotekê i �wietlicê wiejsk¹ w Sêdzisùawiu na co 
zùo¿ono wniosek w ramach dziaùania wdra¿anie lokalnych strategii rozwoju dla maùych 
projektów w kwocie  70.000 zù oraz na opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy i 
modernizacji boiska sportowego w Marciszowie w kwocie 20.000 zù.Zmniejsza siê wydatki 
bud¿etowe o kwotê 109.400 zù w zwi¹zku z brakiem oraz ni¿sz¹ realizacj¹ wydatków od 
planowanej w klasyfikacji wynikaj¹cej z § 3 dochody bud¿etowe ogóùem wynosz¹ 
20.626.793,25 zù , wydatki bud¿etowe ogóùem wynosz¹ 23.114.169,25 zù. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 6 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : ustalenia zakresu i formy informacji o przebiegu  
 wykonania bud¿etu za I póùrocze. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù radnym tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie  przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr  
7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wyra¿enia zgody na udzielnie bonifikaty od opùaty z 
tytuùu przeksztaùcenia prawa u¿ytkowania wieczystego w prawo wùasno�ci, 
nieruchomo�ci zabudowanych na cele mieszkaniowe lub przeznaczonych pod zabudowê 
mieszkaniow¹ , stanowi¹cych wùasno�ã Gminy Marciszów przysùuguj¹ce osobom 
fizyczny. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 10 gùosami �za� przyjêciem , 1 gùosem �przeciwnym � , 4 gùosami 
�wstrzymuj¹cymi � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : inkasa podatku od nieruchomo�ci , rolnego , le�nego,    
  opùaty z  tytuùu posiadania psów oraz okre�lenia inkasentów i wysoko�ci  
  wynagrodzenia  za inkaso. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z propozycj¹ Komisji Ochrony Úrodowiska i 
Rolnictwa , która zaproponowaùa na posiedzeniu Komisji zmianê w projekcie uchwaùy w § 
3 pod.3 � pobierane wpùaty podatków po terminach ustawowych winne byã rozliczane i 
wpùacane na konto Gminy w nastêpnym dniu roboczym, i ile kwota zainkasowanych 
podatków przekroczy 200,00 zùotych  , komisja jednogùo�nie proponuje  kwotê 400,00 
zùotych. 
Innych uwag i propozycji nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym� , 0 gùosów �przeciwnych � 
Przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 9 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : ustalenia zasad i trybu przyznawania i rozliczania dotacji 
z bud¿etu Gminy Marciszów na realizacjê zadañ z zakresu ochrony �rodowiska i 
gospodarki wodnej objêtych Programem Gospodarki Odpadami dla Gminy Marciszów. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zasad udzielania dotacji celowej oraz trybu postêpowania 
przy udzielaniu dotacji ekologicznych i sposobu ich rozliczania. 
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Wójt Gminy odniósù siê do dwóch  projektów uchwaù  przepraszaj¹c za przekazanie radnym 
projektów uchwaù z innymi propozycjami , które analizowane byùy na posiedzeniach 
wszystkich komisji i  poprosiù  o  przyjêcie tych , które obecnie zaproponuje. 
W pierwszym projekcie  chodzi o przyù¹cza wodoci¹gowe, gdzie jest  propozycja do 25% i 
nie wiêcej ni¿ 400 zù jednak Wójt poprosiù o podwy¿szenie do 30 % i nie wiêcej ni¿ 500 
zùotych dlatego, ¿e wa¿ne jest ¿eby jak najwiêkszej ilo�ci ludzi  pomóc przy zakùadaniu 
przyù¹czy wodnych. 
Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym� , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym 
przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 10 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zasad udzielania dotacji celowej oraz trybu postêpowania  
  przy udzielaniu dotacji ekologicznych i sposobu ich rozliczania. 
Wójt poinformowaù, ¿e podobnie jest w drugim projekcie gdzie proponuje siê zmiany po to, 
¿eby wiêcej osób skorzystaùo z dofinansowania  na usuwanie  materiaùów budowlanych 
zawieraj¹cych azbest z budynków mieszkalnych, gospodarczych i innych  oraz budowy 
kolektorów sùonecznych i innych urz¹dzeñ wykorzystuj¹cych energiê ze êródeù 
odnawialnych. W projektach , które analizowaùy komisje zaproponowano  nie wiêcej ni¿  
4.000,00 PLN  tysi¹ce i 80% ceny usùugi na poniesienie czê�ciowego pokrycia kosztów 
utylizacji ,Wójt proponuje  dotacjê do 50% ceny kosztów usùugi i nie wiêcej ni¿  2.000,00 
PLN. uzasadniaj¹c propozycjê zmian tym, ¿e mog¹ wyst¹piã braki  finansowe w bud¿ecie, 
dlatego na posiedzeniu komisji bud¿etowej zostaùy  ustalone takie realia.  
Radna Zofia Siudak  
Zwróciùa siê z zapytaniami czy : 
1/ wi¹¿e siê to ze zmiana umowy, 
2/ czy konieczne s¹ wszêdzie numery NIP 
3/ czy musi byã kontrola budynku  
Wójt udzieliù odpowiedzi do, której radna nie wniosùa uwag.  
Radny Andrzej Mitczak  
Zwróciù siê z zapytaniem czy mo¿na  uj¹ã i dotowaã zaùo¿enie kolektorów sùonecznych 
budowê  oczyszczalniê  w budynku  nowobudowany prywatnym. 
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e w skrajnych przypadkach indywidualnych np. 
skumulowanie jakie� ilo�ci domów w jednym miejscu , a ponadto wówczas  gdy bêdzie   
budowa  oczyszczalni w pozostaùych wsiach, o czym w przyszùym roku bêdzie wiadomo , bo 
musi byã zabezpieczenie na to, ¿e bêd¹ one funkcjonowaã.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy z poprawkami , które radni 
otrzymali w czasie przerwy. 
Rada w gùosowaniu 15 gùosami �za�  0 gùosów �przeciwnych � 0 gùosów�wstrzymuj¹cych 
przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 11 do protokoùu. 
Ad.13. 
Nie zgùoszono. 
Ad.14. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù o wpùatach na Komitet Spoùeczny w zwi¹zku ze 
zbli¿aj¹cym siê koñcem roku szkolnego , co wi¹¿e siê z zakupem nagród dla najzdolniejszych 
uczniów. 
Poinformowaù, ¿e uroczysta sesja podczas , której zostan¹ wrêczone nagrody uczniom Szkoùy 
Podstawowej i Gimnazjum odbêdzie siê w dniu 21 czerwca o godzinie 14.00 
Zaprosiù wszystkich na kolejny spektakl teatru �Lokomotywa� w Úwidniku w dniu 5 czerwca 
godz.17.00. który bêdzie powtórzony dla rencistów i emerytów w dniu 17 czerwca o 
godz.17.00. 
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Poniewa¿ Przewodnicz¹cy Rady Gminy musi opu�ciã obrady sesji o  dalsze jej prowadzenie 
zwróciù siê do zastêpcy radnego Adam Wrony. 
Radny Adam Ry¿owski  
Wróciù do sprawy opùat targowych informuj¹c, ¿e handluj¹cy towarem obwo¿nym/ chlebem , 
buùkami , cistkami,  �mietan¹, napojami  itp. na terenie Wiesciszowic nie dokonaù ani jednej 
wpùaty  i nie stosuje siê do podjêtej uchwaùy Rady Gminy , o czym radny rozmawiaù z 
komendantem policji. 
Radny nie zamierza te¿ odst¹piã od sprawdzania i pilnowania poniewa¿ obawia siê, ¿e 
zostan¹ zamkniête sklepy na terenie Wie�ciszowic. 
Dlatego ustaliù w rozmowie z policja, ¿e nastêpnym razem podjedzie razem policj¹ i zobaczy 
jak handluj¹cy siê wówczas zachowa. 
Zwróciù siê o uregulowanie  w regulaminie sprawy dotycz¹cej korzystania z urz¹dzeñ 
elektrycznych w �wietlicach  w czasie jej wypo¿yczenia , czy urz¹dzenia maj¹ sùu¿yã do 
podgrzewania  czy do gotowania potraw z przeznaczeniem na maj¹c¹ siê odbyã imprezê.  
Zwróciù siê o dokonanie rozbiórki  portierni po byùej kopalni w Wie�ciszowicach  gdzie bawi¹ 
siê dzieci i mùodzie¿ , a zagra¿a to bezpieczeñstwu. 
Radny Józef Szoùdrowski 
Zaprosiù wszystkich w imieniu Rady Soùeckiej na festyn rodzinny z okazji Dnia Matki i Dnia 
Dziecka do Sêdzisùawia w dniu 28 maja 2011 roku z , którego dochód zamierzaj¹ przeznaczyã 
dla sportowców. 
Mirosùaw Wolak Soùtys Ciechanowic  
Poinformowaù,  ¿e posiedzenie odbyùa  Rada Kwiatu Lnu i na 16 projektów maùych dwa byùy 
zùo¿one z Gminy Marciszów  z czego 4 miejsce zajêùa  Rada Parafialna w Bolkowie i w tym 
wie� Domanów . 
Ponadto Ciechanowice wspólnie z Wie�ciszowicami przy pomocy i zaanga¿owaniu radnej 
Zofii Siudak Jadwigi Adamczyk  otrzymaj¹ dotacji w wysoko�ci 3.600  tysiêcy jednak   przy 
1000 zùotowym wkùadzie mieszkañców. Zachêciù wszystkich do takiego dziaùania.  
Pan Wùadysùaw Wróblewski  soùtys Domanowa 
Zwróciù siê z zapytaniem do Wójta Gminy czy s¹ prowadzone rozmowy z Bolkowem na 
temat wpiêcia siê z  oczyszczalni¹ poniewa¿  gmina Bolków ma zaczynaã te prace od strony 
Wierzchosùawic i Domanowa.  
Zwróciù siê w sprawie aktualnej sytuacji n/t budowy  kaplicy cmentarnej w Domanowie. 
Radna Zofia Siudak 
Zwróciùa siê w sprawie przygotowania informacji n/t organizowania imprez  na terenie naszej 
Gminy. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W sprawie organizowania imprez poinformowaù, ¿e ka¿dy radny otrzyma materiaùy na ten 
temat , które s¹ ju¿ przygotowane  
Radna Danuta Wojtas  
Zwróciùa siê z pro�b¹ do Wójta Gminy o przekazanie rzetelnej  informacjê na jakim etapie 
znajduje siê budowa szatni w Sêdzisùawiu poniewa¿ radna bêdzie chciaùa o tym 
poinformowaã zainteresowanych w czasie najbli¿szego festynu rodzinnego. 
Pan Radosùaw  Urbañski soùtys Nadgórnika  
Zwróciù siê w sprawie budowy �wietlicy w Nadgórniku poniewa¿ zgùosiù siê chêtny w 
zwi¹zku z czym soùtys przygotowaù �wietlicê poprzez wyniesienie z niej sprzêtów , a tym 
czasem nikt nie przyszedù. 
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Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy 
W sprawie szatni w Sêdzisùawiu poinformowaù , ¿e dnia 02 czerwca 2011  odbêdzie siê 
przetarg na jej wykonanie , natomiast termin  wykonania przewidziany jest na koniec  
wrze�nia 2011 roku, 
W sprawie �wietlicy w Nadgórniku równie¿  bêdzie zorganizowany przetarg. 
W sprawie kanalizacji prowadziù rozmowy z Bolkowem ale Domanów bêdzie wcze�niej 
grodzony  jednak zwraca uwagê na �rodki finansowe i kolejno�ã wykonywania prac. 
W sprawie kaplicy w zwi¹zku z ochron¹ �rodowiska najpierw musi byã wykonane ogrodzenie 
które te¿ bêdzie wykonane w Pastewniku i w tej kwestii spotka siê z ksiêdzem  w tej sprawie. 
Pan Kazimierz Nowakowski soùtys Pastewnika  
Zwróciù siê  w sprawie braku odpowiedzi na pismo w sprawie kursowania autobusu do 
Pastewnika. 
Poinformowaù o koñcz¹cej siê umowie na prowadzenie sklepu w Pastewniku , co bêdzie dalej  
Wójt uwa¿a, ¿e powinna byã to inicjatywa mieszkañców, bo s¹ pomieszczenia do wynajêcia 
na prowadzenie sklepu. 
Ustalenie terminu spotkania z Wójtem  
Po powrocie z konwentu zostanie ustalony termin spotkania Wójta z mieszkañcami 
Pastewnika. 
Soùtys zaprosiù Wójta na Dzieñ Dziecka. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê w sprawie wspóùfinansowania przez Janowice Wielkie  w zlikwidowane 
wysypisko �mieci  w Ciechanowicach wybudowane w porozumieniu z  Janowicami 
Wielkimi.  
Wójt poinformowaù, ¿e materiaùy s¹ po piêciu latach niszczone za zgod¹ archiwisty 
wojewódzkiego w zwi¹zku z czym ich nie ma. Gmina Janowice Wielkie po trzech latach 
zrezygnowaùa z porozumienia i próby porozumienia nie odnosz¹ skutku czego nasza  Gmina 
nie chce s¹downie rozstrzygaã. Ci¹¿y  wiêc likwidacja na naszej Gminie,  s¹ zùo¿one wnioski 
do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Úrodowiska , ponadto  spróbuje siê jeszcze spotkaã z 
nowym wójtem Janowic Wielkich  licz¹c  na  jak¹� pomoc. Otrzymaù ofertê zakupu tego 
wysypiska czeka na kolejn¹ i na odpowiedê i uwa¿a , ¿e najlepiej jak udaùo by siê je sprzedaã. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Zwróciùa siê w sprawie drogi gminnej w Wie�ciszowicach,  kiedy bêdzie naprawiana. 
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e nawieziono ju¿ kamienia , bêdzie projekt ale wcze�niej 
bêdzie objazd z pani¹ Szarek i na przyszùy rok bêdzie chciaù j¹ wyremontowaã ze �rodków 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych.    
Radosùaw  Urbañski soùtys Nagórnika 
Zwróciù siê w sprawie zniszczonych dróg powiatowych   w Nadgórniku od strony Póùwsi  i z 
Kocikowa do Nadgórnika oraz braku konkretnej odpowiedzi na wysùane pismo pana soùtysa. 
Wójt zaproponowaù aby radni powiatowi obecni na sesji  przekazali problem do Powiatu. 
Radna Teresa Mospan 
Zwróciùa siê z zapytaniem w sprawie o�wietlenia koùo posesji pani Wójs  w kierunku  mostu 
w Ciechanowicach  
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e nie dokonano jeszcze objazdu  odno�nie uzupeùnienia 
punktowego o�wietlenia na terenie Gminy. 
Ponadto radna poinformowaùa, ¿e  droga przy sùodowni w Ciechanowicah jest zagrodzona 
ta�m¹ i  pyta jak dùugo bêdzie to trwaùo. 
Wójt poinformowaù, ¿e sprawa jest zgùoszona do Starostwa. 
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Pan Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa  
Zwróciù siê o  wykoszenie trawy na cmentarzu w Domanowie , a poniewa¿ ma byã grodzony 
poinformowaù ¿e Rada Soùecka w Domanowie zakupiùa 4 rolki siatki i je¿eli bêdzie miaù byã 
grodzony prosi o poinformowanie kiedy to bêdzie.     
Pani Maria Bych Radna Powiatu  
Poinformowaùa Mirosùawa Wolaka o zgùoszeniu sygnalizowanych spraw  przez soùtysa z 
poprzedniej sesji do Zarz¹du Starostwa  
Soùtys stwierdziù, ¿e nie zostaùo nic zrobione. 
Pan Damian Wójcik radny Powiatu 
Poinformowaù ¿e zgodnie z ustaleniami poprzedniego  Zarz¹du Powiatu  ma zostaã 
pomorzona nowa nawierzchnia na odcinku  drogi koùo plebani w Ciechanowicach. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji wiceprzewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù 
jej zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                                         Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                            Henryk Mazur 
insp.d/s Rady Gminy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


